
 

    
 

  

 

 

 

 

Sfeerimpressie Bestuurdersbijeenkomst Lelystad 18 maart 

 
 
“Kan ik straks nog een kopje koffie komen drinken bij de gedeputeerde?”  
Dit was een van de vragen die gesteld werd aan minister Plasterk tijdens de vierde 
bijeenkomst met bestuurders in het kader van het open overleg over de 
samenvoeging van de provincies Flevoland, Utrecht en Noord-Holland. De vraag 
kenmerkt de nabijheid van bestuur die Flevoland eigen is. De minister vraagt zich 

dan ook af: “Zes gemeenten en direct daarboven een volgende bestuurslaag, die 
van de provincie, is dat niet te veel bestuurlijke drukte?”  
 
Dit thema kwam ook naar voren in de interventie van Adri Duivesteijn, wethouder 
van Almere, die stelt dat hij inmiddels een fantastische fototentoonstelling zou 
kunnen samenstellen van de foto’s die hij neemt bij de verschillende overleggen 
waarin hij deelneemt in het kader van het RRAAM (Rijk- en regio programma 
Amsterdam Almere Markermeer). Deze overleggen hebben steeds dezelfde 
samenstelling, maar een andere voorzitter. 
 
De bijeenkomst, waarbij ongeveer 35 bestuurders aanwezig waren, verliep in goede 
sfeer. Andere thema's die aan bod kwamen waren onder andere de identiteit van de 
jonge provincie, de vraag naar de meerwaarde van de opgespaarde provincie en de 
oriëntatie van gemeenten als Zeewolde en Dronten op de buurgemeenten in 

Gelderland en Overijssel.  
 

Een vertegenwoordiger van Stichting Landschapsbeheer Flevoland riep de minister 
op de maatschappelijke organisaties in de relatief jonge provincie meer tijd te 
geven om te wortelen in de regio. Opvallend was de inbreng van een 
vertegenwoordiger van de bedrijfskring Lelystad die stelde dat het Flevolandse 

bedrijfsleven - vaak kleine bedrijfjes met 5 medewerkers of minder - niet kan 
overleven zonder de steun van de provincie. Een vertegenwoordiger van VNO NCW 
Midden daarentegen riep de minister op haast te maken. Een geluid dat ook al 
eerder naar voren werd gebracht, bijvoorbeeld in de bijeenkomst in Alkmaar.  
 
 

 


